
ÅRSMÖTE NSSF 20 MARS 2023  

Plats: Matsal Båtsmansskolan. Kl. 19,30 

Sammanträdet öppnades av samfällighetens ordförande Sara Kantare Krig 

1. Stämmans förklarades behörigt utlyst 

2. Till stämmans ordförande valdes Sara Kantare Krig och till sekreterare Jessica Hjelte. 

3. Till två justeringsmän tillika rösträknare valdes Anders Broander samt Jean Wase 

4. Dagordningen fastställdes och godkändes av stämman. 

5. Styrelsens berättelser godkändes.  

6. Revisorerna Ingalill Tammelin samt Sizar Davdav har granskat räkenskaperna. Det finns ingen 

anledning till anmärkning. Revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen. Det framkom 

oklarheter från medlemmar angående att fondavsättning inte är med samt att 

debiteringslängden saknas. Styrelsen ska justera detta och uppdatera på hemsidan. Det 

kommer att skilja sig i posterna från vårt gamla system till Visma som vi har bytt till. Styrelsen 

har fått i uppdrag av stämman att anlita en konsult/revisor som ska hjälpa till att få in alla 

poster på rätt ställe, så allt blir tydligt. Vi ska även utbilda vår kassör i systemet så att hen blir 

trygg i sitt uppdrag.  

7. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

8. Förslag på höjt arvode på 5000kr/år till styrelsen. Styrelsen fördelar detta själva. Beslut om 

oförändrat arvode till revisorerna. Förslaget godkändes. 

9. Upprättat förslag för inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängder fastställs av stämman. 

Dokumentet kompletteras av debiteringslängd och justerat texten på ”Målning av linjer på 

parkeringen” så det står samma text på båda delarna. Allt läggs sedan upp på hemsidan.  

10. Genomgång av motionerna. Då många av våra medlemmar inte kunnat närvara på årsmötet 

så har de skickat med en fullmakt, med sin röst. Stämman beslutade att de skulle godkännas 

då vi kan vid oklarheter gå tillbaka till medlemmen och säkerställa äktheten.  

NR 1: laddstolpar. Stämman beslutade avslag efter omröstning, men har gett styrelsen i 

uppgift att ta fram en arbetsgrupp med Simon Wolofsky som sammankallande. Två 

medlemmar anmälde sitt intresse på plats; Caroline Wennerberg Hellman samt Sven 

Andersson. De ska ta fram uppgifter kring hur processen kan se ut för grön omställning samt 

kostnader för det. Gruppen får sedan komma med en motion med förslag för beslut. 

NR 2: Samfällighetsavgift. Stämman beslutade bifall på en höjning 200 kr/månad.  

Nr 3: Renovering av elen i garagen. Stämman beslutade avslag då stämman anser att det kan 

göras en liberal tolkning av texten i anläggningsbeslutet och inte behöva installera en timer 

vid varje parkeringsplats utan snarare en i varje garagelänga.  

11. Ändring i stadgar för framtida projekt för bl.a kostnadsbesparing. Då det blev avslag på de 

motionerna så får arbetsgruppen ta fram nya förslag. 

12. Val av ordförande för 1 år. Valberedningen har inga förslag, samt inga nomineringar har 

inkommit.  

13. Val av styrelseledamot på 2 år blev Simon Wolofsky (omval)   

 

Då stämman eller valberedningen inte hittar nya att nominera, blev mötet ajournerat  och 

återupptas på städdagen den 13/5. Alla medlemmar uppmanas att gå hem och prata med 

sina grannar för att försöka hitta en ny kandidat till ordförande (2 år), kassör (2 år), förste och 



andre suppleant (1 år) två stycken revisorer (1 år), två stycken revisorssuppleanter (1år), 

annars kommer vår samfällighetsförening bli tvångsförvaltad av länsstyrelsen.   

Styrelsen ska kalla till en informationsträff där vi kan berätta lite vad det innebär att sitta i 

styrelsen samt svara på eventuella frågor. Vi kommer att gå ut med tid och plats så snart som 

möjligt. 

 

Mötet ajournerades 

 

 

 

 


